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Wloclawek, dnia 17 maja2021r.

Pan

Krystian Luczak
Radny Rady Miasta Wloclawek

OdpowiadajEc na Pana interpelacjg w sprawie mozliwoSci budowy chodnik6w pzy ulicach:

Wilcza, Krucza, Szczygla upzejmie informujg, iz budowa/pzebudowa chodnik6w jest programem

wieloletnim i w miarg mozliwoSci finansowych Miasto Woclawek stara sig sukcesywnie realizowad ten

program. W biezqcym roku nie zostaly zagwarantowane Srodki na powy2sze inwestycje. W pzypadku

uzyskania oszczqdnoSci, po zrealizowaniu zaplanowanych zamiezefi inwestycyjnych, niezwlocznie

pzeprowadzq analizg mo2liwo5ci realizacji w biezqcym roku pzedmiotowych zadafi. W pzeciwnym

wypadku sprawe zaproponujg do planu budzetu na lata nastqpne.

Do wiadomo6ci:

1. Biuro Rady Miasta Mm
2. Wydlal Org. Prawny i Kadr w/m

Spawg prowadzi:

lwona Stippa

nr tel. 54 414 4512
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